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Szili Katalin
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Kapnak-e támogatást az önkormányzatok a HPV elleni harchoz?” címmel a Házszabály
91 .* (1) és (2) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Székely Tamás egészségügy i
miniszterhez .

Kérdésemre a választ írásban kérem

Tisztelt Miniszter Úr !

Több alkalommal kérdeztem az egészségügyi tárcát arról, hogy a HPV szűrést, illetve oltást
miért nem támogatja a Pénztár . Felvetésemet mindannyiszor visszautasították . Közben egyre
több önkormányzat vezeti be a védőoltást a 12-14 éves lányok esetében . Pártállástól
függetlenül lehetne példa Szeged, vagy Hódmezővásárhely. A közeljövőben Szombathely is
erre készül.

Tisztelettel kérdezem, hogy azok az önkormányzatok, melyek bevezetik ezt a véd őoltást, nem
kaphatnának-e valamilyen központi segítséget ehhez az előrelátó kezdeményezésükhöz?

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel :

Péter
országgyűl, si képviselő

Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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